



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the King's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur du Roi

PARTIES I ET II

Volume 42 Number 03

Whitehorse, March 15, 2023

volume 42 Numéro 03

Whitehorse, 15 mars 2023

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the King’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index.....	\$75.00
Single issues, Parts I and II	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur du Roi. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item Page

Article Page

PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES 1
 APPOINTMENTS 3
 COURT OF APPEAL ACT 3
 FINANCIAL ADMINISTRATION ACT 3
 GOVERNMENT ORGANISATION ACT 4
 GOVERNMENT ORGANISATION ACT 4
 SUPREME COURT ACT 4
 YUKON UNIVERSITY ACT 5
 YUKON UNIVERSITY ACT 5
 NOTARIES ACT 5
 TERRITORIAL COURT ACT 6
 MINISTERIAL ORDERS 7

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM 1
 NOMINATIONS 3
 LOI SUR LA COUR D'APPEL 3
 LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES 3
 LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT .. 4
 LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT .. 4
 LOI SUR LA COUR SUPRÊME 4
 LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON 5
 LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON 5
 LOI SUR LES NOTAIRES 5
 LOI SUR LA COUR TERRITORIALE 6
 ARRÊTÉS MINISTÉRIELS 7

CORRECTIONS ACT, 2009 7
 MARRIAGE ACT 7
 MARRIAGE ACT 7

LOI DE 2009 SUR LES SERVICES
 CORRECTIONNELS 7
 LOI SUR LE MARIAGE 7
 LOI SUR LE MARIAGE 7

PART II

PARTIE II

REGULATIONS 8
 WILDLIFE ACT 8

RÈGLEMENTS 8
 LOI SUR LA FAUNE 8

PUBLIC SERVICE LABOUR RELATIONS ACT 9
 MINISTERIAL ORDERS 10
 AREA DEVELOPMENT ACT 10

LOI SUR LES RELATIONS DE TRAVAIL DANS LA
 FONCTION PUBLIQUE 9
 ARRÊTÉS MINISTÉRIELS 10
 LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL 10





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Zeta Pearl Elizabeth HEARTFILIA**

Previous Name: **Zeta Pearl Elizabeth GALLAN**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 7 day of February, 2023

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Xavier William Alastair LETHBRIDGE-COOK**

Previous Name: **Xavier William Alastair LETHBRIDGE**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 day of February, 2023

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Hazelynn Victoria Anne ROSS**

Previous Name: **Hazelynn Victoria Anne SIDNEY-ROSS**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 day of February, 2023

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Isaac George Ned ROSS**

Previous Name: **Isaac George Ned SIDNEY-ROSS**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 day of February, 2023



PART I - CHANGE OF NAME NOTICES

PARTIE I - AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Madeleine Ramona Sutton NARDELLA

Previous Name:

Madeleine Ramona SUTTON

Dated at Whitehorse, Yukon, this 21 day of February, 2023



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2023/34 - 8 February, 2023

COURT OF APPEAL ACT

Pursuant to subsection 9(2) of the *Court of Appeal Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Janice Turner is appointed as a deputy registrar of the Court of Appeal for a term ending December 29, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

FILED

O.I.C. 2023/35 - 8 February, 2023

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to subsection 3(3) of the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Jessica Schultz is appointed as secretary of the Management Board effective February 17, 2023 for a one-year term.

2 The appointment of D. Scott Thompson as secretary of the Management Board, made by Order-in-Council 2020/37 is revoked effective February 17, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/34 - 8 février 2023

LOI SUR LA COUR D'APPEL

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 9(2) de la *Loi sur la Cour d'appel*, décrète :

1 Janice Turner est nommée registraire adjointe de la Cour d'appel pour un mandat se terminant le 29 décembre 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/35 - 8 février 2023

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 3(3) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, décrète :

1 Jessica Schultz est nommée secrétaire du Conseil de gestion, à compter du 17 février 2023, pour un mandat d'un an.

2 La nomination de D. Scott Thompson, à titre de secrétaire du Conseil de gestion, effectuée par le Décret 2020/37, est révoquée à compter du 17 février 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.



FILED

O.I.C. 2023/36 - 8 February, 2023

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to subsection 2.1(2) of the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointment of D. Scott Thompson as a Deputy Secretary of the Executive Council made by Order-in-Council 2020/38 is revoked effective February 17, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

FILED

O.I.C. 2023/37 - 8 February, 2023

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to subsection 2.1(2) of the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Christine Cleghorn is appointed as a Deputy Secretary of the Executive Council.

2 Jessica Schultz is appointed as a Deputy Secretary of the Executive Council, effective February 17, 2023 for a one-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

FILED

O.I.C. 2023/38 - 8 February, 2023

SUPREME COURT ACT

Pursuant to section 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Janice Turner is appointed as a deputy clerk of the Court for a term ending December 29, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/36 - 8 février 2023

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2.1(2) de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 La nomination de D. Scott Thompson, à titre de sous-secrétaire du Conseil exécutif, effectuée par le Décret 2020/38, est révoquée à compter du 17 février 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/37 - 8 février 2023

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2.1(2) de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 Christine Cleghorn est nommée sous-secrétaire du Conseil exécutif.

2 Jessica Schultz est nommée sous-secrétaire du Conseil exécutif, à compter du 17 février 2023, pour un mandat d'un an.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/38 - 8 février 2023

LOI SUR LA COUR SUPRÊME

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

1 Janice Turner est nommée greffière adjointe de la Cour pour un mandat se terminant le 29 décembre 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.



FILED

O.I.C. 2023/39 - 8 February, 2023

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to paragraph 13(1)(c) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Thomas Ullyett is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

FILED

O.I.C. 2023/40 - 8 February, 2023

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to paragraphs 13(1)(c) and 17(1)(b) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 David Morrison is appointed as a member and chair of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

FILED

O.I.C. 2023/42 - 22 February, 2023

NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Taylor Barr (Training Support Officer, Education)

Jamie Hlewka (Director, Public Service Commission)

Amanda Johnson (Administrative Assistant, Public Service Commission)

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/39 - 8 février 2023

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 13(1)c) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Thomas Ullyett est nommé membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/40 - 8 février 2023

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux alinéas 13(1)c) et 17(1)b) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 David Morrison est nommé membre et président du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/42 - 22 février 2023

LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Taylor Barr (agente d'aide à la formation, Éducation)

Jamie Hlewka (directrice, Commission de la fonction publique)

Amanda Johnson (adjointe administrative, Commission de la fonction publique)



PART I - APPOINTMENTS

Lindsay Moldowan (HR Service Representative, Public Service Commission)

Michelle Quock (Mining Lands Officer, Energy, Mines and Resources)

Tara Thompson (HR Service Representative, Public Service Commission)

2 Order-in-Council 2022/138 is amended by replacing the expression “(Human Resources Operations Assistant, Highways and Public Works)” under the appointment of Katrina Dobush with the expression “(Human Resources Administrator, Highways and Public Works)”.

3 Order-in-Council 2019/141 is amended by replacing the expression “(Human Resource Service Representative, Public Service Commission)” under the appointment of Rajbeer Gill with the expression “(Human Resources Consultant I, Education)”.

4 Order-in-Council 2019/79 is amended by replacing the expression “(Human Resources Consultant, Environment)” under the appointment of Courtney Obermair with the expression “(Manager, Human Resources, Environment)”.

5 The appointments of the following persons as a notary public are revoked:

Amber Drift (OIC 2020/42)

Celeste Marchand (OIC 2019/12)

Marc Meyer (OIC 2019/12)

Dated at Whitehorse, Yukon this 22 day of February, 2023

FILED

O.I.C. 2023/43 - 22 February, 2023

TERRITORIAL COURT ACT

Pursuant to section 6 of the *Territorial Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Robin Finlayson is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon for a term ending June 3, 2026.

2 Christine Gagnon is appointed as a deputy judge of the Territorial Court of Yukon for a five-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 22 day of February, 2023

PARTIE I - NOMINATIONS

Lindsay Moldowan (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique)

Michelle Quock (agente des terres minières, Énergie, Mines et Ressources)

Tara Thompson (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique)

2 Le Décret 2022/138 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Katrina Dobush, l'expression « (ajointe aux opérations des ressources humaines, Voirie et Travaux publics) » par l'expression « (administratrice des ressources humaines, Voirie et Travaux publics) ».

3 Le Décret 2019/141 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Rajbeer Gill, l'expression « (agente des ressources humaines, Commission de la fonction publique) » par l'expression « (conseillère en ressources humaines I, Éducation) ».

4 Le Décret 2019/79 est modifié en remplaçant, dans la nomination de Courtney Obermair, l'expression « (conseillère en ressources humaines, Environnement) » par l'expression « (gestionnaire en ressources humaines, Environnement) ».

5 Les nominations des personnes qui suivent à titre de notaire sont révoquées :

Amber Drift (Décret 2020/42)

Celeste Marchand (Décret 2019/12)

Marc Meyer (Décret 2019/12)

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 22 jour de février 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/43 - 22 février 2023

LOI SUR LA COUR TERRITORIALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 6 de la *Loi sur la Cour territoriale*, décrète :

1 Robin Finlayson est nommé juge adjoint de la Cour territoriale du Yukon pour un mandat se terminant le 3 juin 2026.

2 Christine Gagnon est nommée juge adjointe de la Cour territoriale du Yukon, pour un mandat de cinq ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 22 jour de février 2023



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2023/04 - 8 February, 2023

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

1 Ryan Farrell is appointed as a probation officer.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

` FILED

M.O. 2023/06 - 23 February, 2023

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Ricky Mawunganidze is appointed as a marriage commissioner for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 22 day of February, 2023

` FILED

M.O. 2023/07 - 23 February, 2023

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Shelby Hurlburt is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective March 17, 2023.

2 Walter Nehring is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective March 18, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 22 day of February, 2023

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/04 - 8 février 2023

LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête

1 Ryan Farrell est nommé agent de probation.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/06 - 23 février 2023

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Ricky Mawunganidze est nommé commissaire aux mariages pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 22 jour de février 2023

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/07 - 23 février 2023

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Shelby Hurlburt est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 17 mars 2023.

2 Walter Nehring est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 18 mars 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 22 jour de février 2023





PART II

REGULATIONS

FILED

O.I.C. 2023/41 - 8 February, 2023

WILDLIFE ACT

Pursuant to the *Wildlife Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to amend the Wildlife Regulation (Tagish River Habitat Protection Area)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

PARTIE II

RÈGLEMENTS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/41 - 8 février 2023

LOI SUR LA FAUNE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la faune*, décrète :

1 Est établi le *Règlement modifiant le Règlement sur la faune (Habitat protégé de la rivière Tagish)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



FILED

O.I.C. 2023/44 - 22 February, 2023

PUBLIC SERVICE LABOUR RELATIONS ACT

Pursuant to the *Public Service Labour Relations Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Conciliation Board Remuneration Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 22 day of February, 2023

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/44 - 22 février 2023

LOI SUR LES RELATIONS DE TRAVAIL DANS LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les relations de travail dans la fonction publique*, décrète :

1 Est établi le *Règlement sur la rémunération des membres d'un bureau de conciliation* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 22 jour de février 2023

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2023/05 - 10 February, 2023

AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to the *Area Development Act*, the Minister of Energy, Mines and Resources orders

1 Lot 1045, Quad 105D/13, LTO 1045-0111 is rezoned from Hinterland (H) to Rural Residential (RR) as shown in the Schedule to this Order.

2 The revision of the map included in Schedule B of the *Ibex Valley Development Area Regulation* to include the effects of section 1 of this Order is authorized.

Dated at Whitehorse, Yukon this 3 day of February, 2023

This notice was published in the Whitehorse Star on 24 February 2023.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/05 - 10 février 2023

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL

Le ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources, conformément de la *Loi sur l'aménagement régional*, arrête :

1 Le zonage du lot 1045, quadrilatère 105D/13, 1045-0111 BTBF passe d'Arrière-pays (H) à Résidentiel rural (RR), ainsi qu'il apparaît à l'annexe du présent arrêté.

2 La révision de la carte de l'annexe B du *Règlement sur la région d'aménagement d'Ibex Valley*, pour que l'article 1 du présent arrêté prenne effet, est autorisée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 3 jour de février 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 24 février 2023.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

